
PROTOKÓ£ 
z XIII sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 30 czerwca 2011 roku 
 
Ad.1. 
Pocz¹tek obrad sesji godz.10.00 zakoñczenie obrad godz.13.00. 
W obradach sesji uczestniczyli Pan Stefan Zawierucha  Wójt Gminy , Pani Krystyna 
Kwiatkowska Sekretarz Gminy , Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy, Pani Zofia Wodziak 
kierownik Gminnego O�rodka Pomocy Spoùecznej, Pani Urszula Szwaja gùówna ksiêgowa 
Samodzielnego Publicznego Zakùadu Opieki Spoùecznej w Marciszowie , mecenas Robert 
Greb, kierownicy referatów Urzêdu Gminy, soùtysi. 
Ad.1 i  2 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad 
sesji. 
Ad.3. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy rady Gminy stwierdziù quorum, listy 
obecno�ci radnych i soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik 1 i 2 do protokoùu. 
Ad.4. 
Przyjêto b/u     
Ad.5. 
Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Ad.6. 
Pomoc Spoùeczna w Gminie Marciszów. 
Ad.7. 
Bezpieczeñstwo na terenie Gminy. 
Ad.8. 
Wypoczynek letni uczniów , do¿ywianie. 
Ad.9. 
Podjêcie uchwaù w sprawach :  
a/ zatwierdzenie rocznego sprawozdania rzecvzowo-finansowego Samodzielnego  
    Publicznego Zakùadu Opieki Zdrowotnej w Marciszowie. 
b/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
c/ wyra¿enie zgody na sprzeda¿ nieruchomo�ci w drodze bezprzetargowej, 
d/ zmiany opùaty za �wiadczenia prowadzonych przez Gminê Marciszów oddziaùów  
    przedszkolnych dla dzieci w wieku 3-6 lat przy szkole podstawowej Zespoùu Szkóù w  
    Marciszowie, 
e/ zmiany zasad udzielania stypendium dla uczniów za osi¹gniêcia nukowe, sportowe i  
    artystyczne oraz nagrody wybitnym uczniom szkoùy podstawowej i gimnazjum dla  
     których organem prowadz¹cym jest Gmina Marciszów, 
f/ zmiany w uchwale bud¿etowej na 2011 roku, 
g/ zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym, 
h/ wprowadzenie zmiany do uchwaùy Nr X/42/11 Rady Gminy z dnia 26 maja 2011 roku  
    w sprawie inkasa podatku od nieruchomo�ci rolnego,le�nego , opùaty z tytuùu  
    posiadania psów oraz okre�le4nia inkasentów i wysoko�ci wynagrodzenia za inkaso, 
i/ powoùania Zespoùu do wydania opinii o zgùoszonych kandydatach na ùawników  
   s¹dowych, 
Ad.10. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Ad.11. 
Sprawy ró¿ne. 
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Ad.12. 
Zamkniêcie obrad sesji. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê z zapytaniem do radnych czy s¹ uwagi do 
zaproponowanego porz¹dku obrad. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy poprosiù o wyeliminowanie z porz¹dku obrad punktu nr 7 
tj. dot. bezpieczeñstwo na terenie Gminy w zwi¹zku  z tym, ¿e policja zamyka póùrocze  , po 
czym sporz¹dzi peùn¹ informacjê , któr¹  Radzie przedstawi  natomiast w OSP  odbyùy siê 
wùa�nie wybory nowego Zarz¹du Stra¿y i zostaù wybrany nowy zarz¹d i nowy prezes. 
Nie chciaùby ¿eby o bezpieczeñstwie na terenie gminy wypowiadaù siê jedynie urzêdnik i po 
zapoznaniu siê nowych wùadz  ze sprawami zostanie ten stan przedstawiony. 
Ponadto prosi o wprowadzenie trzech projektów uchwaù  w sprawach : uznania rolnictwa za 
priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopùat rolniczych dla Polski , 
w celu próby wpùywu na Uniê Europejsk¹ i wyrównania dopùat z dopùatami �starej � Unii 
Europejskiej, druga uchwaùa dot. odwoùania Rady Spoùecznej Samodzielnego Opieki 
Zdrowotnej  wynikaj¹ca  z zakoñczenia kilku procesów dziaùania SPZOS w Marciszowie , co 
zostaùo skonsultowane z radc¹ prawnym  oraz w sprawie sprzeda¿y nieruchomo�ci i 
przypomniaù o podjêtej ju¿ w tej sprawie w miesi¹cu lutym uchwale jednak trwaj¹ca obecnie 
kontrolo RIO zaleciùa dokonywania sprzeda¿y oddzielnie ka¿dego lokalu w drodze 
przetargowej i taki projekt zostaùa  przygotowany. 
Do propozycji przedstawionych przez Wójta Gminy uwag nie wniesiono. 
Innych propozycji niw zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad wraz ze zgùoszonymi propozycjami zostaù 
przedstawiony przez Przewodnicz¹cego Rady Gminy i przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.4. 
Przyjêto bez uwag  
Ad.5. 
Wójt Gminy poinformowaù o zakoñczonym przetargu na dowóz dzieci do szkoùy, który 
wygraù PKS Kamienna Góra  � przybli¿yù szczegóùy. 
Poinformowaù o uchyleniu decyzji  w sprawie mienia wodoci¹gowego po 16 latach przez 
NSWiA , co spowodowaùo, ¿e Wójt siê odwoùaù w terminie i ponownie przypomniaù, ¿e 
posiadany  przez Gminê komplet dokumentów, bezprzecznie mówi, ¿e wùa�cicielem terenów 
o, które chodzi jest Gmina Marciszów. 
Poprosiù radnych o zapoznanie siê z  dostarczonymi dokumentami , które dostêpne s¹ te¿ w 
biurze Rady Gminy a¿eby nie powstawaùy jakie� nieprawdopodobne historie na temat 
naszego stanowiska w tej sprawie,  przy czym nale¿y pamiêtaã , ¿e jest to te¿ jedyne staùe 
êródùo dochodu. Przypomniaù dotychczasowe postêpowanie i dziaùania ze strony Gminy w tej 
sprawie.   
W zwi¹zku z po¿arem w Domanowie zwróciù siê z pro�b¹ do soùtysa Domanowa pana 
Wùadysùawa Wróblewskiego ¿eby nie mówiù tego co nie miaùo miejsca , bo przekazaù 
pañstwu Kluk / pogorzelcy w Domanowie/, ¿e Gmina daje pieni¹dze innym rodzinom , które 
równie¿ ucierpiaùy w po¿arze , a pañstwu Kluk nie. Spowodowaùo to, ¿e pani Kluk  napisaùa 
do Wójta Gminy kolaborat , po czym po rozmowie i wyja�nieniach  Wójta  podarùa podanie. 
Takim wùa�nie sposobem  powstaj¹ niedomówienia,  tym czasem  Pani Kluk sama wybraùa 
wykonawców na roboty , którzy nie speùniaj¹ wymogów i wówczas prace zlecono panu 
Maksiowi. Wiêkszo�ã rodzin natychmiast zabraùa siê do porz¹dkowania swoich mieszkañ, 
tym czasem Wójt jest codziennie w Domanowie �ledz¹c wykonywanie prac i od rana ju¿ pani 
jest pod wpùywem alkoholu. 
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Radny Adam Ry¿owski  
Ustosunkowuj¹c siê do  wypowiedzi Wójta Gminy n/t  zabrania naszej gminie maj¹tku 
wodoci¹gowo- kanlizacyjnego  przez WZWi K Waùbrzych i stwierdziù , ¿e nie bêdzie popieraù 
protestu  mieszkañców i radnych Gminy Marciszów jako próby ograbienia gminy Marciszów   
z jej sieci wodoci¹gowo-kanalizacyjnej , bo ten kto to opracowaù powinien znaã znaczenie 
sùowa �zagrabienie�. Ponadto radny uwa¿a ¿e je¿eli w sporze ze Zwi¹zkiem mówi  
siê o sprawie �kupczenia�  przez Pana Stefanosa  Ewangeliu gùosami wyborczymi w 
wyborach samorz¹dowych, to radny nie bêdzie siê podpisywaù pod tym , bo nie ma takiego 
prawa powiedzieã,  ¿e to miaùo miejsce , bo nie zostaùo to udowodnione przez S¹d. 
Zdaniem radnego w kwestii tej jest to wychodzenie Rady Gminy przed szereg. 
Wójt Gminy w odpowiedzi stwierdziù , ¿e  je¿eli radny tak uwa¿a , a nie inaczej to  mo¿e 
zaproponowaã dokonanie zmiany zapisu  panu Rafaùem Zdunek kierownikiem referatu 
wodoci¹gów i kanalizacji.  
Zwróciù uwagê na to , ¿e protest zostaù te¿ sformuùowany na podstawie  mimo wszystko takiej 
decyzji , ¿e wybory zostaùy uniewa¿nione w Waùbrzychu. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Uwa¿a, ¿e powinno siê na najbli¿szym zebraniu wiejskim przedstawiã sprawê wodoci¹gów    
i po zapoznaniu siê z nim zostanie podjêta decyzja zbiorowa , bo w ciemno ludzie nie chc¹ 
podpisywaã, a trudno jest chodz¹c z list¹ ka¿demu kolejno tùumaczyã sprawê. 
Ad.6. 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Zofia Wodziak kierownik Gminnego O�rodka Pomocy 
Spoùecznej w Marciszowie zapoznaùa radnych z informacj¹ n/t dziaùalno�ci O�rodka Pomocy 
Spoùecznej, która stanowi zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do radnych o zapytania i uwagi do przedstawionego 
materiaùu. 
Radny Adam Ry¿owski  
W swojej wypowiedzi podziêkowaù za bardzo dobr¹ wspóùpracê z O�rodkiem zwracaj¹c 
uwagê na to , ¿e  ka¿da reakcja ze strony O�rodka jest natychmiastowa je¿eli wystêpuj¹ 
jakiekolwiek problemy tym bardziej, ¿e sùyszymy jakie siê w niektórych O�rodkach sprawy 
maj¹. 
Pani kierownik podziêkowaùa za pochwaùê i zaznaczyùa, ¿e na tak¹ opiniê  pracuje caùy 
O�rodek. 
Innych zapytañ nie zgùoszono.  
Ad.7. 
Informacjê przedstawiùa pani Marta Jêdrzejowska kierownik referatu o�wiaty Urzêdu Gminy. 
Poinformowaùa , ¿e na obecna chwilê jest bardzo maùe zainteresowanie uczniów 
wypoczynkiem zorganizowanym, proponowanym przez szkoùy , czy instytucje.Wiêkszo�ã 
uczniów deklaruje wypoczynek organizowany we wùasnym zakresie ; u znajomych i rodziny. 
Powodem nie korzystania z wypoczynku zorganizowanego s¹ koszty nawet te minimalne, bo 
rodzice nie posiadaj¹ �rodków finansowych na wyposa¿enie ucznia na koloniê lub obóz. 
Z wypoczynku zorganizowanego przez Zespóù Szkóù  w Marciszowie w Dêbcu Nowym 
skorzysta w miesi¹cu lipcu 20 uczniów , organizowany jest równie¿ obóz piùkarski w 
Pustkowie  dla 20-30 uczniów. W okresie wakacji i do koñca miesi¹ca paêdziernika  25-40 
dzieci bêdzie mogùo korzystaã z zajêã prowadzonych przez �Trenera Gminnego� program jest 
dofinansowany z funduszu AA.W �wietlicach wiejskich natomiast bêd¹ proponowane zajêcia 
dla dzieci i mùodzie¿y spêdzaj¹cych wakacje w miejscu zamieszkania. Podsumowuj¹c  
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poinformowaùa, ¿e wiêcej informacji n/t wypoczynku bêdzie po wakacjach, bo dzieci nie byùy 
jeszcze zorientowane gdzie bêd¹ wypoczywaã. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê z pro�b¹,  ¿eby zastanowiã siê przy rozwa¿aniu bud¿etu na rok 2012 nad tym aby 
na przyszùy rok zatrudniã osobê  na te dwa wakacyjne miesi¹ce a¿eby �wietlice mogùy 
funkcjonowaã codziennie, bo obserwuje dzieci na wsi i one graj¹ w piùkê , a praktycznie 
�wietlicy siê nie otwiera poniewa¿ musiaùby radny  w niej przebywaã caùy dzieñ. 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù ,¿e rozmawiaù ju¿ w tej sprawie i byã mo¿e jeszcze 
w b.r. uda siê zorganizowaã do trzech imprez w plenerze , a niezale¿nie od tego w przyszùym 
roku bêd¹ zaplanowane �rodki na ten cel. 
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.9. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia rocznego sprawozdania rzeczowo- 
  finasowego Samodzielnego Publicznego Zakùadu Opieki Zdrowotnej w Marciszowie. 
Wójt Gminy poinformowaù , ¿e na posiedzeniu Rady Spoùecznej SP ZOZ zostaùo pozytywnie 
zaopiniowanie roczne sprawozdanie z realizacji planu finansowego SP ZOZ w likwidacji w 
Marciszowie jednak  SP ZOZ pozostaje pod nadzorem poniewa¿ urz¹dzenia nie zostaj¹ 
sprzedane lecz wydzier¿awione Spóùce. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr  
4 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaù. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 5 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wyra¿enia zgody na sprzeda¿ nieruchomo�ci w drodze  
  bezprzetargowej.  
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu  jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 6 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmiany opùaty za �wiadczenia prowadzonych przez Gminê  
  Marciszów oddziaùów przedszkolnych dla dzieci w wieku 3-6 lat przy szkole  
  podstawowej Zespoùu Szkóù w Marciszowie. 
Wójt Gminy ustosunkowaù siê do zaproponowanej zmiany opùaty zwracaj¹c uwagê gùównie  
na gùosy rodziców wychowanków przedszkola , którzy wnosili o zmniejszenie ponoszonych 
kosztów finansowych. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 7 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie :  zmiany zasad udzielania stypendium dla uczniów za  
  osi¹gniêcia naukowe, sportowe i artystyczne oraz nagrody wybitnym uczniom szkoùy  
  podstawowej i gimnazjum, dla których organem prowadz¹cym jest Gmina Marciszów. 
Ze szczegóùami zmian zapoznaùa Radê pani Marta Jêdrzejowska kierownik referatu O�wiaty 
Urzêdu Gminy.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
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Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 
8 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmian w uchwale bud¿etowej na 2011 rok 
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy zapoznaùa radnych z tre�ci¹ i  szczegóùami zmian w 
projektu  uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 
9 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany do uchwaùy Nr IV/7/10 Rady  
  Gminy Marciszów z dnia 30 grudnia 2010. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 
10 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany do uchwaùy Nr X/42/2011 Rady  
  Gminy z dnia 26 maja 2011 roku w sprawie inkasa podatku od nieruchomo�ci rolnego,  
   le�nego opùaty z tytuùu posiadania psów oraz okre�lenia inkasentów i wysoko�ci  
   wynagrodzenia za inkaso. 
Radny Adam Ry¿owski  
Sprawdzaù sprawê i nie rozumie dlaczego Wydziaù Nadzoru stwierdziù, i¿ nale¿y 
dotychczasowego projektu uchwaùy wykre�liã zapis ust.2 brzmi¹cy � za dostarczenie decyzji 
podatkowej osobie fizycznej wynagrodzenie wynosi 2,00 zù/szt � , bo zdaniem radnego 
wykre�lenie jego jest to nieprawidùowo�ã tym bardziej,  ¿e s¹  wyj�cia z tej sytuacji z, którymi 
zapoznaù siê w innych gminach poprosiù Skarbnika Gminy o sprawdzenie tego zapisu. 
Skarbnik Gminy  w odpowiedzi zwróciù uwagê na fakt, i¿ inkaso naszych soùtysów jest 
wysokie i  w okolicy nie ma takiego inkasa , a zwiêkszaj¹c je nie da siê  wkalkulowaã w ilo�ã 
rozniesionych nakazów poniewa¿ w niektórym kwartale mógùby soùtys uzyskaã wiêksz¹ 
kwotê tak, ¿e kalkulacja nie zda egzaminu.  
Wójt Gminy zaproponowaù przyjêcie uchwaùy i zorganizowanie spotkania z soùtysami na, 
którym sprawê siê dogra. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 1 gùosem �przeciwnym � 0 gùosów �wstrzymuj¹cych 
przyjêli projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 11 do protokoùu. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy ogùosiù 10 minutow¹ przerwê. 
Po przerwie. 
W celu nie zatrzymywania przedstawiciela  GK L.U.N.D Wójt Gminy zwróciù siê do radnych 
o wysùuchanie informacji  przedstawiciela GK L.U.N.D pana Janusza Wadeckiego, który  
przybli¿yù radnym  sprawê  wynagrodzenia  z tytuùu ustanowienia odpùatnej sùu¿ebno�ci 
przesyùu , wynagrodzenia za bezumowne korzystanie z gruntu, odszkodowanie z tytuùu utraty 
warto�ci nieruchomo�ci  obci¹¿onych urz¹dzeniem przesyùowym / linia lub sùup wysokiego/ 
�redniego napiêcia , gazoci¹giem, ciepùoci¹giem, itp. Rozdaù radnym ulotki. 
- projekt uchwaùy w sprawie : uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w  
  Unii Europejskiej i wyrównania dopùat rolniczych dla Polski.      
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu 14 gùosami �za�, 0 gùosów �wstrzymuj¹cych siê � , 1 gùosem 
�przeciwnym � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 12 do protokoùu. 
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- projekt uchwaùy w sprawie : odwoùania Rady Spoùecznej Samodzielnego Publicznego  
  Zakùadu Opieki Spoùecznej w Marciszowie. 
Uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie  przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 13 o 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 14 do 
protokoùu. 
Ad.10. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê z zapytaniem dot. budowy stawu w  Wie�ciszowicach.  
Wójt w odpowiedzi poinformowaù, ¿e sprawa zostaùa zawieszona poniewa¿ priorytetem s¹ 
obecnie wodoci¹gi w Ciechanowicach. 
Innych nie zgùoszono. 
Ad.11. 
Pan Wùadysùaw Wróblewski soùtys Domanowa 
Poinformowaù o zachowaniu swoim jako soùtys wsi i Rady Soùeckiej w stosunku do 
pogorzelców w zwi¹zku  zmaj¹cym miejsce po¿arem w Domanowie. 
Chc¹c siê dowiedzieã jakiej pomocy potrzebuj¹ poprosiù  o poinformowanie soùtysa jak¹ 
pomoc otrzymali pogorzelcy z Pomocy Opieki Spoùecznej, a jak¹ od soùtysa a¿eby nie 
dublowaã pomocy.  Poinformowaù , ¿e dostarczono pogorzelcom koùdry,  poduszki oraz 
prze�cieradùa oraz za kwotê 2 tysi¹ce zùotych zakupiono w Marciszowie dla pañstwa 
Goleniszczy  ró¿nych rzeczy i pozostaùo 1100 zùotych.  
W lokalnej prasie zostaùo napisane, ¿e na zasiùki dla pogorzelców przekazano kwotê 18.000 
tysiêcy zùotych ,a  zdaniem soùtysa jest to nieprawda. 
W dniu dzisiejszym soùtys byù u kierownika GOPS i pytaù siê czy zostan¹ zakupione meble do 
wyremontowanych ju¿ mieszkañ i nie miaùo miejsca to, ¿e powiedziaù do pani Goleniszcze, ¿e 
ma jechaã do Wójta po zapomogê ,bo  inni pogorzelcy j¹ otrzymali.  
Pamiêta natomiast po¿ar w ubiegùym roku w Ciechanowcach gdzie wówczas wszystko 
szybko zostaùo zaùatwione nie tak jak w Domanowie.  
Podziêkowaù soùtysowi i Radzie Soùeckiej z Wie�ciszowiec za zakupienie po�cieli i poduszek 
dla pogorzelców. 
Wójt Gminy w odpowiedzi zwróciù siê do obecnej na obradach sesji kierownik GOPS z 
zapytaniem czy wypùacono 2 tysi¹ce pogorzelcom, która potwierdziùa ¿e wypùacono. 
Dlatego to co napisaù dziennikarz jest jego problemem , a nie naszym. Ustosunkowuj¹c siê do 
sprawy po¿aru z ubiegùego roku w Ciechanowicach, spotyka siê z zarzutami , ¿e sprawa 
zostaùa szybko zaùatwiona , bo tam mieszkaj¹ te¿ rodzice Wójta. Sytuacja jednak w 
Ciechanowicach jest taka , ¿e mieszkaùo tam 18 rodzin, a budynek jest pod zarz¹dem Gminy. 
Tym czasem ka¿dy wie jaka jest prawda w Domanowie gdzie na strychu trzymano siano , 
sùomê i inne ùatwopalne rzeczy i tylko ¼ budynku jest pod zarz¹dem Gminy , a pañstwo 
Klukowie wziêli sobie projektanta , który nie ma odpowiednich uprawnieñ , po czym 
zrezygnowaù z prowadzenia prac i zatrudniono pana Maksia z uprawnieniami , dlatego prosi 
¿eby nie zaogniaã sytuacji i spokojnie dziaùaã z czym zwróciù siê do soùtysa , bo nikt nikogo 
nie zostawiù w potrzebie. 
Soùtys zwróciù siê te¿ w sprawie zakupu plandek zabezpieczaj¹cych dla stra¿aków a¿eby byùy 
w razie po¿aru. 
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W odpowiedzi Wójt  poinformowaù, ¿e zostaùa  zakupiona folia poniewa¿ jest to mniejszy 
koszt i zdaje egzamin. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Zapoznaù radnych z tre�ci¹  pisma pani Heleny Goùêbiowskiej w sprawie znanej ju¿ radnym 
tj. umorzenia pozostaùej kwoty spùaty z tytuùu udzielonej bonifikaty za sprzedany lokal 
mieszkaniowy przy ul.Ko�cielnej 1/5 w Marciszowie.  
Pan Wójt poinformowaù, ¿e nie ma nowych informacji w tej sprawie i wszystko jest bez 
zmian Na podstawie jednoznacznej opinii RIO  nie mo¿e umorzyã rat na podstawie w innym 
przypadku grozi Wójtowi dyscyplina bud¿etowa. 
Przypomniaù radnym  pocz¹tek sprawy i pro�bach jakich kierowaù do pañstwa Goùêbiowskich 
o nie sprzedawaniu mieszkania niezgodnie z przepisami jednak staùo siê inaczej dlatego nie 
mo¿na post¹piã inaczej jak ponownie odmówiã pani Goùêbiowskiej.  
Radny Stanisùaw Cepielik  
Podziêkowaù Wójtowi Gminy i panu Adamowi Chronowskiemu soùtysowi z Marciszowa za 
przygotowanie boiska sportowego w Pustelniku. 
Soùtys Marciszowa  ponadto poinformowaù ¿e  w dniu dzisiejszym przeka¿e jeszcze na piùkê 
do gry i siatkê. 
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy    
Zwróciùa siê do soùtysów w sprawie zorganizowania spotkania n/t wniosków do Funduszu 
Soùeckiego. 
Ustalono ¿e spotkanie soùtysów z Wójtem Gminy oraz Skarbnikiem Gminy odbêdzie siê 19 
lipca o godz.13.00. 
Radna Jadwiga Adamczyk  
Zwróciùa siê z pro�b¹ do Wójta Gminy w sprawie korzystania ze sceny przez Rady Soùeckie 
bezpùatnie. 
Wójt w odpowiedzi poinformowaù, ¿e przede wszystkim musi byã kalendarz imprez i nie 
mo¿na z niej korzystaã bezpùatnie, bo jest to bezparwnie  i nelegalnie  pracownicy   Urzêdu 
Gminy wykonuj¹ te prace sprzêtem , paliwem  itp.,  a maj¹ du¿o innych prac do wykonania i 
o tym na umówionym spotkaniu z soùtysami równie¿ bêdzie mowa.  
Jest Fundusz Soùecki i z tego funduszu  nale¿y przeznaczyã na to �rodki. 
Pan Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic 
Zwróciù siê do radnej Powiatu w sprawie braku wykaszania rowów przy drogach 
powiatowych pomimo wyznaczonego terminu od 09 czerwca 2011 roku.  
Pani Maria Bych radna Powiatu 
W odpowiedzi poinformowaùa , ¿e otrzymaùa telefoniczn¹ odpowiedz z Powiatu, ¿e   
nast¹pi to po wykonaniu  remontach dróg jednak w zwi¹zku z awari¹ maszyny koszenie 
zostaùo przerwane. 
Zapoznaùa z odpowiedziami na zùo¿one wnioski i interpelacje na poprzedniej sesji. 
Radny Adam Ry¿owski  
Stwierdziù, ¿e nie bêdzie ju¿ rozmawiaù z Powiatem n/t remontów dróg poniewa¿ brak z ich 
strony caùkowitej reakcji,  a zachowanie urzêdników , które usùyszaù przez nie przeù¹czony 
telefon jest niepoprawne. 
Radny Andrzej Mitczak 
Zwróciù siê do radnej Powiatu o zgùoszenie sprawy  remontu odcinak drogi i odtworzenia 
rowu w Ciechanowicach / odcinek od posesji pani Postro¿nej do obory radnego/ , który  byù 
ju¿ w poprzedniej kadencji obiecany. 
Innych spraw nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy w sprawie :  
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Powoùania Zespoùu do wydania opinii o zgùoszonych kandydatach na ùawników 
s¹dowych. 
Zostaùy zgùoszone nastêpuj¹c kandydatury :  
1/ radna Jadwiga Adamczyk 
2/ radna Danuta Wojtas 
3/ radny Dawid Chêciñski  
4/ radna Teresa Mospan  
5/ radny Stanisùaw Solarz 
6/ radny Adam Wrona 
7/ radny  Cepielik Stanisùaw 
Innych kandydatur nie zgùoszono w zwi¹zku z czym lista zostaùa zamkniêta. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu  14 gùosami �za� , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych , 0 gùosów �przeciwnych �  
Przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 15 do protokoùu. 
W gùosowaniu nad uchwaùa nie braù udziaùu radny Józef Szoùdrowski . 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
 
protokoùowaùa                                                                             Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                            Henryk Mazur 
insp.d/s Rady Gminy  
 
 
 
 


